
Kraków, dn. 11 lipca 2023

PROTOKÓŁ Nr 55

z posiedzenia Komisji Infrastruktury Komunalnej Rady Dzielnicy XIV

Czyżyny odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, Kraków

os. Dywizjonu 303 nr 34.

Przewodniczący posiedzenia komisji – Sławomir Bieniek

Protokołujący posiedzenie – Sławomir Bieniek

Godzina rozpoczęcia zebrania – 18:00

Godzina zakończenia zebrania - 18:41

Porządek Posiedzenia Komisji

1. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia – lista obecności, załącznik nr: 1.

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

3. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.

4. Opiniowanie projektów, korespondencja i sprawy bieżące.

5. Zamknięcie posiedzenia.

PRZEBIEG POSIEDZENIA

Ad. 1. Prowadzący stwierdził prawomocność posiedzenia komisji – lista obecności wg.

załącznika nr 1.

Ad. 4. a. Projekt uchwały Zarządu w sprawie podziału Dzielnicy XIV Czyżyny

na okręgi wyborcze w wyborach do Rad Dzielnic Miasta Krakowa w 2023 r.

Uchwała wraz z autopoprawką została przyjęta w głosowaniu przez Radę.

Ad. 4. b. Projekt uchwały Zarządu w sprawie rozdysponowania środków

wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2024.

Szczegółowy wykaz zadań i wydzielonych na nie środków znajduje się w materiałach

Komisji. Uchwała została przyjęta w głosowaniu przez Radę.

Ad. 4. c. Projekt uchwały Zarządu w sprawie korekty Uchwały nr L/510/2022

Rady Dzielnicy XIV Czyżyny z dnia 20.10.2022 r. dotyczącej zmiany w WPF

i WPI. Chodziło o wydłużenie okresu realizacji zadania polegającego na modernizacji

parkingów na działkach 157/212, 163/2 i części działki 157/212 (...) - parking przed

sklepem Lewiatan. Uchwała została przyjęta w głosowaniu przez Radę.
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Ad. 4. d. Projekt uchwały Zarządu w sprawie wniosku do PMK

dot. wprowadzenia do WPF i WPI, zadania inwestycyjnego planowanego przez

Radę Dzielnicy XIV Czyżyny w latach 2024-2025. Chodzi o zmiany po tym,

jak okazało się, że zadanie “Budowa wyniesionych przejść dla pieszych w ul. Bolesława

Orlińskiego nr 4 i 12 (...)” powinno być finansowane w cyklu jednorocznym.

Uchwała została przyjęta w głosowaniu przez Radę.

Ad. 4. e. Protokół z odbioru zadania pn. “Budowa oświetlenia w ul. Dolnej”.

W odbiorze brał udział Członek Rady Dzielnicy Paweł Dobrowolski.

Usterek nie stwierdzono.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. f. Informacja z biura PMK w sprawie procedury wydawania decyzji

o środowiskowych uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. “Zabudowa

usługowa wraz z towarzyszącą jej infrastrukturą, garaże, parkingi

samochodowe (...) przy Al. Pokoju w Krakowie (...).

W sprawie tego przedsięwzięcia przesłano do Rady dwa obwieszczenia przeznaczone

do podania do publicznej wiadomości.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. g. Pismo z Biura Poselskiego Ireneusza Rasia z odpowiedzią na

interpelację poselską ws. budowy małego reaktora jądrowego w Nowej Hucie.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. h. Pismo z Wydziału Skarbu UMK w sprawie rozwiązania umowy

użytkowania wieczystego działki nr 175/15 obręb 7 jedn. ewid. Nowa Huta.

Informują, że SM Czyżyny nie chce rozwiązać tej umowy za porozumieniem stron,

protestują także przeciwko temu mieszkańcy budynku nr 19. Nie widzą podstaw

do skierowania tej sprawy na drogę postępowania sądowego.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. i. Pismo do SM Politechnika dot. wniosku o naprawę chodników

w rej. ul. Skarżyńskiego - Stella-Sawickiego. Po dokonaniu wizji lokalnej

z przedstawicielami ZDMK stwierdzono, że tylko część chodników jest tam faktycznie

potrzebna oraz tylko znajdujące się na miejskiej działce mogą zostać remontowe

ze środków publicznych. Ale żeby można to było zrobić, Spółdzielnia musi zobowiązać

się do naprawy chodników na swoich działkach.

[Przekazano do wiadomości]
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Ad. 4. j. Pismo z Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego UMK

dot. oceny stanu zabezpieczenia przeciwpowodziowego miasta Krakowa - 2023.

Do pisma dołączono link umożliwiający zapoznanie się z dokumentem.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. k. Pismo od mieszkańca z pytaniem o to, na jakim etapie jest przebudowa

skrzyżowania ul. Stella-Sawickiego z ul. Bolesława Orlińskiego oraz budowa

przystanków autobusowych. Pani Przewodnicząca przekazała informację, że zadanie

jest zaplanowane w Budżecie Miasta Krakowa na 2026 rok, jednak na poprzedniej sesji

podjęto uchwałę z wnioskiem o wykonanie tego zadania w 2024 roku. Do ww. uchwały

jeszcze się nie ustosunkowano.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. l. Pismo do ZDMK, WMIR i Wydziału Skarbu Miasta Krakowa w sprawie

strefy płatnego parkowania wprowadzonej przez Zarząd Spółdzielni

Mieszkaniowej Czyżyny. W piśmie pada pytanie, czy wyznaczenie takiej strefy jest

legalne, wskazano także problemy, które z tego wynikają dla osób, które korzystają

z dostępnych w tym rejonie usług publicznych. Zwrócono się z prośbą o podjęcie działań

w tej sprawie.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. ł. Pismo Członka Rady Dzielnicy Grzegorza Mączki do ZDMK w sprawie

nieprawidłowo naprawianego fragmentu ulicy przed blokiem nr 3 w os. 2 Pułku

Lotniczego. W piśmie przypomniano, że droga była remontowana z budżetu dzielnicy

oraz zwrócono się o zobowiązanie wykonawcy do naprawy drogi, tj. przywrócenia jej

stanu pierwotnego. Do pisma załączono dokumentację fotograficzną.

Fragment ulicy został naprawiony.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. m. Pismo z Biura Zarządu Wodociągów Miasta Krakowa S.A. w sprawie

programu BIS. Do pisma została dołączona prezentacja przeznaczona dla mieszkańców

z informacją m.in. o tym, jak przystąpić do programu.

[Przekazano do wiadomości]
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Ad. 4. n. Pismo z Biura Zarządu Wodociągów Miasta Krakowa S.A. w sprawie

podjętych przez Zarząd Dzielnicy XIV Czyżyny uchwał nr 300/2023, 301/2023,

302/2023, 303/2023, 304/2023. Informują, że zadanie zostało przyjęte do realizacji

i uwzględnione w wieloletnim programie inwestycyjnym.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. o. Opinia dla projektu MPZP “Czyżyny Zachód”. Projekt został zaopiniowany

negatywnie podczas sesji Rady Dzielnicy ze względu na nieuwzględnienie uwag

przekazanych do Planu przy poprzednim wyłożeniu.

Ad. 4. p. Pismo z biura PMK w sprawie wydania decyzji o środowiskowych

uwarunkowaniach dla przedsięwzięcia pn. “Budowa pierwszego etapu premetra

w Krakowie”. Chodzi o zmianę zakresu inwestycji polegającą na zmianie średnicy tunelu

z 9,6 m na 10,5 m. Obwieszczenie jest przeznaczone do podania do publicznej

wiadomości.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. r. Protokół z odbioru zadania pn. “Budowa chodnika przy Al. Pokoju 83”.

Z ramienia Rady Dzielnicy na odbiorze obecni byli Członkowie Rady Bożena Stanek

i Marek Ziemiański. Usterek nie stwierdzono.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. s. Pismo z ZDMK w sprawie zapadliska jezdni w os. 2 Pułku Lotniczego

nr 3. Informują, że przyczyną powstania problemu była nieszczelność kanału

technologicznego. W dniu 03.06.2023 Wodociągi Miasta Krakowa usunęły nieszczelność,

a nawierzchnia drogi została odtworzona.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. t. Pismo w imieniu mieszkańców bloku nr 19 w os. 2 Pułku Lotniczego

w sprawie rozwiązania umowy użytkowania wieczystego działki nr 175/15

obręb 7 Nowa Huta. Podnoszą w nim, że przez wybudowanie ogrodzenia szkoły, droga

na ww. działce stała się ślepa, ze swobodnym dostępem dla pieszych. Jednocześnie

sugerują, że dla autokarów powinno się wyznaczyć plac manewrowy i parking na terenie,

którym dysponuje szkoła.

[Przekazano do wiadomości]
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Ad. 4. u. Pismo z ZDMK w sprawie zadania pn. “Budowa chodnika przy

ul. Sołtysowskiej w miejscu nieczynnego zjazdu na wysokości nr 12b”.

Informują, że została podpisana umowa na budowę tego chodnika na kwotę 41 928,80 zł

z terminem realizacji 2 miesiące od dnia przekazania placu budowy. Na zadaniu pozostają

wolne środki finansowe, o czym informacja zostanie przesłana w terminie późniejszym.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. w. Pismo z ZDMK w sprawie zadań realizowanych w ramach programu

“Modernizacji dróg na terenie miasta Krakowa”. Informują, że remont

ul. Bronisława Włodarczyka (na odcinku od skrzyżowania z ul. Braci Schindlerów

do budynku nr 20) oraz remont ul. Stanisława Kłosowskiego (skrzyżowanie przed blokiem

nr 19 i sklepem Lewiatan do miejsca postojowego dla autobusu) zostaną umieszczone

na liście rankingowej planu remontów nakładkowych, choć umieszczenie na tej liście

nie jest jednoznaczne z przeprowadzeniem prac. Jednocześnie informują, że nawierzchnia

ul. Stanisława Kłosowskiego od ul. Orlińskiego (za wyniesionym przejściem

do skrzyżowania z ul. Medweckiego) jest w stanie dobrym, nie wymagającym remontu.

[Przekazano do wiadomości]

Ad. 4. x. Zapadająca się droga przy bloku 22D. Zgłosić do ZDMK.

Ad. 5. Prowadzący zamknął posiedzenie o godz. 18:41.

Podpis Protokolanta Podpis Prowadzącego komisję

Sławomir Bieniek Sławomir Bieniek

Załączniki:
1. Lista Obecności
………………………..
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